
Protokół Nr LXXXIII/2018 

z posiedzenia LXXXIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Gostyninie VII
kadencji z dnia 13 sierpnia 2018.  

 

 

Stan – 15

Obecni – 9

Lista  obecności  w załączeniu.  Obrady  rozpoczęto  o  godzinie  19:30 a  zakończono o  godzinie
19:40.

 

 

Do punktu 1

 

Otwarcie obrad.

 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Robacki   – Wpłynął  wniosek  w  imieniu  Klubu
Radnych  Inicjatywy dla  Gostynina  Przewodniczącego Komisji  Edukacji,  Kultury i  Sportu Pana
Michała Bartosiaka o zwołanie sesji nadzwyczajnej w dniu 13 sierpnia. Otwieram obrady LXXXIII
sesji  nadzwyczajnej  Rady  Miejskiej  VII  kadencji.  Witam  Zastępcę  Burmistrza  Panią  Halinę
Fijałkowską,  witam  Panią  Skarbnik  Bożenę  Sokołowską,  witam  Adwokata  Pana  Tomasza
Stefaniaka,  witam  Podinspektora  Wydziału  Dróg  Tomasza  Antonowicza,  witam  Inspektora
Wydziału Inwestycji  i  Gospodarki Przestrzennej  Pana Jacka Toruniewskiego, witam koleżanki i
kolegów Radnych, pracownice Biura Rady Miejskiej, media i wszystkich przybyłych.

 Do punktu 2 

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Małgorzata  Rędzikowska – Mystkowska –  Chyba  nie
możemy procedować nad zmianami w budżecie, nie ma projektu uchwały. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki  - Czyli należałoby ten punkt wykreślić. 

 

Za  wprowadzeniem  zmiany,  dotyczącej  wykreślenia  punktu  5  z  porządku  obrad  głosowano
następująco:

                                   Za- 9                           Przeciw- 0                  Wstrzymało się- 0

Wniosek o wykreślenie punktu 5 z porządku obrad      został przyjęty.

 



 Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki  - Czy istnieje konieczność realizacji punktu
trzeciego, czyli informacji na temat stanu realizacji inwestycji zaplanowanych na 2018 rok? 

Radny  Michał  Bartosiak –  Chciałbym  złożyć  wniosek  przypominający  wniosek  z  Komisji
Budżetu  w tym punkcie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Robacki   - Czyli zostawiamy punkt 3. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowano następująco:

                                   Za- 9                                       Przeciw- 0                              Wstrzymało się- 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1.      Otwarcie obrad.

2.      Uchwalenie zmian w porządku obrad.

3.      Informacja Urzędu Miasta na temat stanu realizacji inwestycji zaplanowanych na 2018 rok
(miejsca  postojowe  ul.  3-go  Maja  9-12,  lodowisko,  Street  Work  Out,  place  zabaw  ul.
Stodólna, Żeromskiego, Spółdzielcza, drogi miejskie, chodniki itp.). 

4.      Podjęcie uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego na rok 2019. 

5.      Zamknięcie obrad. 

 

Do punktu 3

Informacja Urzędu Miasta na temat stanu realizacji inwestycji zaplanowanych na 2018 rok
(miejsca  postojowe  ul.  3-go  Maja  9-12,  lodowisko,  Street  Work  Out,  place  zabaw  ul.
Stodólna, Żeromskiego, Spółdzielcza, drogi miejskie, chodniki itp.). 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Robacki   -  Informacja  nie  będzie  ponownie
powtarzana, powtórzymy tylko wniosek. 

Radny Michał Bartosiak –  W związku z tym, że na Komisji Budżetowej udało nam się
przegłosować i wprowadzić wniosek dotyczący ul. 3-go Maja, chciałbym zgłosić wniosek o
niezwłoczne zgłoszenie zapytania ofertowego na przygotowanie dokumentacji projektowej
dotyczącej utwardzenia terenu płytami ażurowymi na ul. 3-go Maja. 

Zastępca Burmistrza Halina Fijałkowska –  Nie mamy zabezpieczonych środków, więc
jak niezwłocznie?

Radny Michał Bartosiak – Po wpisaniu środków, żeby nie było to np. w drugiej połowie
października.

Zastępca Burmistrza Halina Fijałkowska - Czyli zabezpieczenie środków w budżecie. 

Za przyjęciem powyższego wniosku głosowano następująco:

                                   Za- 9                           Przeciw- 0                  Wstrzymało się- 0



Wniosek został przyjęty.

                                   

Do punktu 4 

Podjęcie uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego na rok 2019. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Robacki   -  Na Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i
Budżetu, która odbyła się przed chwilą, była omawiana ta uchwała i załącznik do uchwały. Czy
istnieje potrzeba, aby jeszcze raz  omawiać ten punkt?

Radni nie widzieli potrzeby ponownego omawiania punktu.

Radny  Michał  Bartosiak  –Chciałbym  zgłosić  wniosek,  aby  kwotę  Budżetu
Obywatelskiego zwiększyć do 500.000,00 zł. 

Za przyjęciem powyższego wniosku, aby Budżet Obywatelski określić kwotą 500.000,00 zł.
głosowano następująco:  

                        Za- 4                                      Przeciw- 4                             Wstrzymało się- 1

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Robacki  –  W  związku  z  tym,  zgodnie  ze
statutem  decydujący  głos  ma  Przewodniczący  Rady  i  pozostaje  kwota  500.000,00  zł.,
zgodnie z wnioskiem klubu.    

Za podjęciem uchwały wraz ze zmianami i z powyższym wnioskiem głosowano następująco:

                        Za- 6                                      Przeciw- 0                             Wstrzymało się- 3

Uchwała Nr 425/LXXXIII/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 5 

Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Robacki –  Zamykam obrady LXXXIII  sesji
nadzwyczajnej Rady Miejskiej VII Kadencji. Dziękuję wszystkim za przybycie. 

 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                          Andrzej Robacki 

 


